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Kövér Lászl ó
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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtan i
Orbán Viktor miniszterelnöknek

„A világkvótától az ENSZ-et megállító plakátkampányig? Mi változott 2015 szeptembere óta ,
a magyar kormányfő véleménye, vagy az ENSZ migrációs javaslatcsomagja? ”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

A hirado .hu és az Ön facebook oldalán is elérhető még a 2015 szeptemberi new york-i ENSZ -
közgyűlés rendkívüli menekültügyi tanácskozásán elmondott beszédének szövege, illetv e
hanganyaga . Ekkor még úgy gondolta, hogy a „ migránsokat” egy „ világkvóta” szerint kell
befogadnia az országoknak. Ön szerint Európa nem lesz képes egyedül viselni az által a
népvándorlásnak nevezett folyamat terhét és „ha nem lesz változás a jelenlegi trendekben, Európ a

destabilizálódni fog.” Majd az ENSZ vezetőjéhez fordult : „ Ezen tények alapján arra sürgetem a
Főtitkár urat, hogy kezdeményezzen tárgyalásokat e teher globális szint ű megosztásáról. A
nemzetközi politika minden fontosabb szereplőjének be kell fogadnia a migránsok egy részét egy
világkvótarendszer részeként . "

Akkor még arról beszélt, hogy „ őszinte részvétet” érez azok iránt, akik „ otthonuk elhagyása mellet t
döntöttek”, hogy a migránsok a saját kormányaik és a nemzetközi politika rossz döntései miatt
szenvednek : „A mi elhibázott, teljesíthetetlen várakozásokat keltő európai politikánk áldozatai . ”

Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25 .) 7 . cikkében biztosított jogommal élve az egye s
házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján
kérdezem, hogy mi változott 2015 szeptembere óta, a magyar kormányfő véleménye, vagy az ENSZ
migrációs javaslatcsomagja?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2018 . március „ .”
erházy Attil a

zággyű lési képviselő
MSZP
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